
Er wordt teveel gepraat. En dat staat niet in verhouding tot de resultaten. Onze gedachten:

1. De leefbaarheid in de dorpskernen verdient echte aandacht. We zijn blij met de ontwikkeling 
van het Prins Bernhardhoeve terrein in Zuidlaren. Tegelijkertijd zijn keuzes voor inrichting 
bepalend voor de toekomst en de lange termijn. Dit vraagt daarom om aandacht, breed 
gedragen steun en een gedegen besluitvorming. In Eelde is een mooi proces ingang gezet 
door het college dat rechtstreeks uit ons verkiezingsprogramma lijkt te komen. Waardering 
voor het college dat zij het aandurven om een andere aanvliegroute te kiezen. In Zuidlaren, 
Vries en ook de kleine kernen is het noodzaak om nog eens goed te bedenken hoe je de 
gezelligheid vasthoudt of verbetert.

2. Voorzieningen kosten geld. Dan moet je de belasting niet verlagen. Temeer omdat het Rijk de 
financiën vanaf 2026 gaat aanpassen. De afgelopen jaren hebben voorzieningen regelmatig 
ter discussie gestaan, terwijl onze OZB tot de laagste van Drenthe behoort.

3. Burgerinitiatieven en communicatie met inwoners laten te wensen over. Ondanks goede 
intenties van het huidige college zien we dat de initiatieven die er zijn niet tot resultaten leiden 
en dat inwoners zich vaak niet serieus genomen voelen. Geen doorgeslagen transparantie, 
wel meer verbinding en gesprek met de mensen die het aangaat.

4. Woningbouw: er wordt gehandeld vanuit postzegelbeleid. De ambitie mist om de 
woonproblemen aan te pakken. Wat ons betreft grotere dromen, duidelijke plannen en betere 
resultaten.

We zien graag dat het college ingaat op:

Welk beleid/strategie is er om meer bos aan te planten, ervan uitgaande dat er een visie is (pag. 39)

Wat maakt dat de gemeente Tynaarlo kiest voor een verhoudingsgewijs laag OZB bedrag ten opzichte
van omliggende gemeenten in Drenthe? Mogelijke discussies over voorzieningen (bibliotheek, 
zwembaden etc) krijgen een heel andere lading wanneer de OZB op z’n minst concurrerend is. pagina
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